

# DOLCETTI 一點甜

A selection of your favourites, half the size and each served with your choice of coffee. Ideal if you fancy a little something sweet

\$48 each 份

選擇你喜愛的甜點，恰好只有一半的份量，配上自選咖啡。小小的份量足以大大地滿足你對甜品的渴求

Chocolate Fudge Cake  
Tiramisu  
Fichi  
Cheesecake



朱古力蛋糕  
意式芝士餅  
甜蜜無花果  
芝士蛋糕

# DESSERTS 甜品

Chocolate Fudge Cake

\$55

朱古力蛋糕

Our famous signature dessert served with your choice of XTC vanilla gelato, cream or mascarpone

我們著名的甜品，可選配 XTC 雲呢拿雪糕、忌廉或忌廉芝士

Tiramisu

\$60

意式芝士餅

Espresso coffee, cocoa, rich cream, mascarpone and marsala-sponge fingers

特濃咖啡、可可粉、香滑忌廉、意大利芝士及以 "marsala" 酒泡浸手指餅

## IT IS ROCKET SCIENCE

Anyone can make a tiramisu, but any Italian will tell you that to make one with the perfect balance of sweetness, espresso, alcohol and creamy soft texture is rocket science. We have followed the same traditional recipe for over 40 years and we think it's perfect. Don't take our word for it, try one and see for yourself.

## 不容易的

任何人都懂弄意大利芝士餅，但是要令到餅的甜度、咖啡味、酒味及香滑度得到完美的平衡，意大利人會告訴你這是一件很難的事。四十年來，我們一直沿用傳統意大利食譜。不用懷疑，立刻嘗試，讓自己的味蕾感受一下吧！

Cheesecake

\$60

芝士蛋糕

Baked on a crumbly base served with raspberry coulis and your choice of XTC vanilla gelato, cream or mascarpone

焗芝士蛋糕配以山莓果醬，可選配 XTC 雲呢拿雪糕、忌廉或忌廉芝士

Gelato

\$30

意大利雪糕

A scoop of our delicious gelato served with a butter biscuit straw. Check our dessert specials for today's flavours

Per scoop 每球

傳統意大利雪糕配以牛油脆筒，口味每天不同

Cornetto di Gelato

\$35

意大利雪糕筒

A large scoop of gelato from our daily flavours served on a waffle cone. The fun way to eat gelato! See today's flavours listed in our dessert specials

每日精選意大利雪糕配威化雪糕筒，享受不同口感  
每日口味列於是日精選甜品內

Sotto Zero

\$49

冰點乳酪

Clover honey frozen yoghurt with fresh strawberries, a drizzle of fruit coulis and a butter biscuit straw. Sweetly below 200 calories

冰凍紅花蜜糖乳酪及士多啤梨，灑上鮮果果醬，配以牛油脆筒。低於200卡路里甜品之作

Affogato

\$45

意式咖啡雪糕

The Italian way to eat your ice cream. Madagascan vanilla gelato topped with espresso and served with a butter biscuit straw

享受正宗意大利的食法，香甜雲呢拿雪糕半溶在濃郁意大利咖啡中，配以牛油脆筒

Chocolate Glory

\$65

貴族朱古力蛋糕

Two scoops of Madagascan vanilla gelato, bite sized pieces of chocolate fudge cake, drizzled with chocolate sauce

意大利雲呢拿雪糕配上一口朱古力蛋糕，淋上香濃緩和的朱古力醬

Almond Tart

\$55

杏仁撻

Soft almond tart baked with seasonal fruit, served warm with a spoon of mascarpone. Ask your server for today's fruit flavour

時令鮮果配以香軟杏仁餅底，伴以奶油芝士。請向服務員查詢是日款式

Fichi

\$55

甜蜜無花果

Warmed figs in honey and marsala wine served with mascarpone

暖燻無花果加入蜜糖及馬沙拉酒，伴以忌廉芝士

# SPIRITS 烈酒

Biscotti e Vin Santo

\$45

意大利甜酒配意式餅乾

Traditional Italian biscuits and a glass of sweet vin santo for dipping. Salute!

意大利甜酒伴以傳統意大利餅乾。Salute!

Premium Spirit

\$45

特級烈酒

Hennessy VSOP, Glenfiddich, Grappa, Jameson

Liqueurs

\$45

力嬌

Amaretto, Baileys, Sambuca, Tia Maria

# COFFEE 咖啡

## OUR COFFEE BEANS

We carefully select our own beans from Colombia and East Africa, delicately roasted to give a medium bold coffee full of walnut and cherry aroma

## 我們的咖啡豆

我們精心挑選來自哥倫比亞及東非的咖啡豆，經細心烘焙，帶出蘊含在咖啡豆中的核桃及車厘子甜香，咖啡味道豐厚濃郁

We can also serve your coffee decaffeinated, let us know

可選擇低因咖啡，請向您的服務員提出

Regular

\$32

普通咖啡

Espresso, Ristretto or Macchiato

\$32

意大利咖啡、特稠濃縮咖啡或奶泡特濃咖啡

Double Espresso

\$36

意大利特濃咖啡

Cappuccino or Latte

\$38

泡沫咖啡或鮮奶咖啡

# TEA 茶

English Breakfast  
Earl Grey

Tea

\$32

紅茶

Camomile  
Jasmine  
Peppermint

英式早餐茶  
格雷伯爵茶  
薄荷茶

甘菊茶  
莉花茶